
 Bodafors 
Britt-Marie Dahlqvist 
 
Protokoll styrelsemöte 2020-01-07 i PRO-gården 
 
Närvarande: Meta Boëthius, Britt-Marie Dahlqvist, Pelle Söderlund, Christina Borefur, Eva 
Kilén, Gunilla Knutsson, Ingegerd Nilsson, Christer Eriksson, Monica Olofsson. 
 
Anmält förhinder: Erwin Ruff. 
 
Protokollet delas även till Rolf Hägg. 
 
 
§1               Mötet öppnas 
                   - Meta hälsade alla välkomna. 
 
§2               Godkännande av dagordningen 
 - Godkändes. 
 
§3               Tidigare protokoll 
 - Styrelseprotokoll 2019-12-03 lades till handlingarna.        
 
§4  Nya medlemmar, avgående  
  - Nya medlemmar: 2 nya. 
 - Avgående medlemmar: 2 avlidna. 
  
  
§5 Ekonomin    
  - Rapport från Erwin. 
   
§6 PRO-gården    
  - Pelle har fortsatt kontakt med Wareborn. 
  - Göstas reparationsfond fortsätter växa. 
 
 
§7 Rapporter 
  - Jultallrik 4 december, uppskattat av de närvarande. 
  - Julkryssning 10-11 december. Trevligt men blåsigt. 
 
 
 §8 Kommande aktiviteter 
 
  - Gröt och månadsmöte 13 januari. 2020. OBS dagen! Ted Sandstedt     
    underhåller. 
  - Månadsmöte planering 2020. Meta berättade om planerna. 
  - Reseplanering 2020 Ingegerd pratade om Gotlandsresan, ev. studiecirkel. 
  - Årsmöte 25 februari. 
  - Bodaforsdagen 12 september. Vi ska medverka som vanligt med våfflor. 
  - ”Alla goda krafter-fest” 31 januari kl. 17.00. 
  - Studiecirklar,  återkommande 2020. 
    It-och 365, Pelle. 
    Bokcirkel, Meta. 



    Engelska, Lillemor Forsberg. 
    Gympan, Christina och Monica. 
    Ev. cirkel Gotland. 
    Bridge, ledare Dennis.  
   
§9 PRO Samorganisation och Distriktet   
  - Samorganisationens årsmöte 6 mars i Forserum. Meta och Pelle åker. 
    Meta meddelar att hon och Pelle sagt upp sina åtaganden i organisationen. 
  - Distriktets årsmöte 30 mars i Tranås. Pelle åker. 
 
§10 KPR 
  - KPR-möte, förberedelse 22 januari, vilka frågor ska tas upp. Gata-och trottoar- 
    underhållet i Bodafors. 
  - Inbjudan till cirkelledarutbildning om ensamhet, Vrigstad 7 februari 2020, 
    lades till handlingarna. 
 
§11 Hemsidan 
  - Vår hemsida i nuvarande utseende, systemet ändras. 
  - ”Hjördis”medlemsregister, ska ändras och bli enklare. 
  - 365, gemensam plattform med egen e-postadress. 
  - Pelle har tagit fram blankett för ”Ändringsanmälan till hemsidan”. 
  
§12 Övriga frågor 
  - Det finns blankett för anmälan till ABF när vi haft någon aktivitet. 
  - Styrelsen beslutade att flytta mötet till att börja kl 10.00 
 
§13 Nästa möte 
  Tisdag 4 februari 2020 kl. 10.00 
 
§14 Mötet avslutas 
  Meta avslutade mötet. 
 
 
 
 
  Sekreterare    Justeras  


